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سرویس سیاسی - نایب رییس کمیسیون 
شــوراها در مجلس گفت: هر چقدر به ســمت 
تبلیغات رسانه ای و تبلیغات در رادیو و تلویزیون 
برویم، جلوی ریخت وپاش ها و هزینه های کلان 

انتخاباتی گرفته می شود.

محمدحســن آصفری با تاکید بر ضرورت 
شــفافیت هزینه های انتخاباتی، اظهار داشــت: 
در حــوزه تبلیغــات انتخاباتــی هــر چقدر به 
ســمت تبلیغات رســانه ای و تبلیغات در رادیو 
و تلویزیون برویم، بســیار مؤثر است و جلوی 
ریخت و پاش هــا و هزینه های کلان انتخاباتی 

را می گیرد.
وی بیــان کرد: با توجه به اینکه در آســتانه 
انتخابات مجلس شــورای اســلامی و مجلس 
خبرگان رهبری هســتیم، صدا و سیما باید مانند 
انتخابات ریاست جمهوری، برنامه های تبلیغاتی 
و مناظــره بــرای نامزدهــای انتخابات مجلس 
شــورای اســلامی و مجلس خبرگان بگذارد تا 
فضایی برابر برای تبلیغات انتخاباتی آنان فراهم 

شود.
نایب رئیس کمیســیون امور داخلی کشور 
و شــوراها در مجلس ادامــه داد: البته طبق گفته 
رئیس ســازمان صدا و ســیما، در این دوره قرار 
اســت ۲۰۰ کانال انتخابات به تعداد حوزه های 

انتخابیه در نظر گرفته شــود تا نامزدها از طریق 
آنتن تلویزیــون بتوانند تبلیغ و برنامه های خود 

را ارائه دهند.
نماینده مــردم اراک در مجلس شــورای 
اســلامی تاکیــد کرد: هــر چقدر به ســمت 
هوشمندســازی و رســانه ای شــدن تبلیغات 
انتخاباتــی برویم، هزینه های تبلیغات انتخابات 
کاهــش پیدا می کند، اما اگر این فضا در رســانه 
برای نامزدهای انتخاباتی وجود نداشــته باشد، 
قاعدتاً هزینه های تبلیغات انتخاباتی نامزدها کف 

و سقف مشخصی نخواهد داشت.
آصفــری گفــت: مــردم دیگــر فقط به 
عملکرد و ایده هــای نامزدهای انتخابات برای 
رفع مشــکلات کشــور توجه می کنند و بر این 
اساس نامزدهای انتخابات نباید به دنبال ریخت 
و پــاش و هزینه های گزاف انتخاباتی باشــند، 
چرا که دوران سُــفره انداختن هــای انتخاباتی 
 گذشــته اســت و مردم به این بســاط توجهی 

نمی کنند.

سرویس سیاسی - قاسمی پور گفت: غذای 
یک مدرســه غیرانتفاعی در بهترین رستوران های 
اســتان تهران هم ســرو نمی شــود کــه این امر 

بی عدالتی است.
شیوا قاسمی پور، دبیر اول کمیسیون آموزش 
کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شــورای 
اســلامی درباره مــدارس لاکچــری گفت: اگر 
بخواهیم در جامعه عدالت برقرار شــود باید یک 

سقف و کفی برای آن در نظر گرفته شود.
وی اظهار کرد: یکســری مدارس هستند که 
دانش آموزان را برای این کشــور تربیت نمی کنند 
چراکه دانش آموز اینجا دیپلم می گیرد ســپس به 

خارج از کشور می رود.
نماینده مردم مریوان و ســروآباد در مجلس 
ادامه داد: در این مدارس با زبان فارســی که زبان 

رســمی کشــور اســت به دانش آموزان آموزش 
نمی دهند.

دبیر اول کمیسیون آموزش کمیسیون آموزش 
و تحقیقــات مجلس بیان کــرد: قرار بود مدارس 
غیرانتفاعــی ســربار نباشــند و کمک حال نظام 
آموزشــی باشند، اما متاسفانه الان سربار شده اند و 
با این وضعیت اقتصادی و مشکلاتی که در جامعه 

است این مدارس وضع را بدتر می کنند.
قاسمی پور اظهار کرد: قرار بود یک درصدی 
از مدارس کمک حال نظام آموزشــی باشــند که 
مسئولیت از روی شانه های دولت برداشته شود و 
بخش خصوصی هم کمک کند، اما نه با شــیوه ای 

که الان رایج شده است.
وی گفــت: الان غــذای یــک مدرســه 
غیرانتفاعــی در بهترین رســتوران های اســتان 

تهران هم ســرو نمی شــود حالا باید در کنار آن، 
فضای مدرســه و امکاناتی که دارنــد را هم دید 
کــه این امر بی عدالتی اســت و دولت باید به این 
 مســائل ورود کنــد و بر روی آن نظارت داشــته 

باشد.
دبیــر اول کمیســیون آموزش کمیســیون 
آمــوزش و تحقیقــات مجلس اظهــار کرد: در 
مجلس یک قانونی در خصوص تاسیس مدارس 
غیرانتفاعی در دســتورکار صحن است و الان دو 
سال است در کمیســیون آموزش بر روی آن کار 
کارشناسی انجام شــده، اما تا کنون در دستورکار 
صحن نیامده اســت لذا اگر به قانون تبدیل شــود 
می توانیم جلوی مشــکلاتی که در حوزه آموزش 
و پــرورش به خصوص در حــوزه غیرانتفاعی ها 

وجود دارد را گرفت.

آصفری نایب رییس کمیسیون شوراها در مجلس شورای اسلامی :

دوران سُفره انداختن های انتخاباتی گذشته است

عضو کمیسیون آموزش مجلس شورای اسلامی:

غذای برخی مدارس غیرانتفاعی در بهترین رستوران های تهران 
هم سرو نمی شود!

ســرویس سیاســی - رییس 
کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
با اشاره به ثبت نام قطعی ۲۴ هزار نفر در 
انتخابات مجلس گفت:سامانه ثبت نام 
الکترونیک برای نخســتین بار توسط 
وزارت کشــور رونمایی شد، وزارت 
کشورکارنامه بسیار خوبی را در مرحله 
پیــش ثبت نام و ثبت نام نهایی از خود 

به جا گذاشت.
محمدصالح جــوکار درباره ثبت 
نــام نهایی داوطلبان بــرای حضور در 
دوازدهیــن دوره انتخابــات مجلس 
شورای اسلامی گفت: در این دوره از ثبت نام انتخابات مجلس شورای اسلامی، 
مقرر شده بود که پیش ثبت نام و ثبت نام نهایی به صورت الکترونیکی انجام شود 
و برای شفافیت مالی که در قانون انتخابات بر آن تاکید شده بود، داوطلبان باید یک 
شماره حساب غیرتجاری در سامانه بارگذاری می کردند تا هزینه های انتخاباتی به 

صورت شفاف انجام شود.
رییس کمیســیون امور داخلی کشــور و شــوراها با بیان اینکه در این دوره 
داوطلبانی می توانستند در انتخابات مجلس ثبت نام کنند که دارای حداقل پنج سال 
سابقه اجرایی، قضایی، آموزشی و پژوهشی داشته باشند، اظهار داشت: رهبر معظم 
انقلاب در سیاست های ابلاغی بر الکترونیکی شدن انتخابات تاکید کردند، دولت 

سیزدهم و وزارت کشور در این خصوص اقدامات مهمی انجام دادند.
نماینــده مردم یزد در مجلس با بیان اینکــه پیش از این ثبت نام داوطلبان در 
محل های تعیین شده با صرف هزینه، زمان و نیروی انسانی زیادی انجام می شد، 
گفت: اما با سازوکار جدیدی که برای ثبت نام در انتخابات دوره دوازدهم مجلس 
تدارک دیده شــد، هر فردی می توانست با مراجعه به سامانه نسبت به تکمیل فرم 
ثبت نام اقدام کند.ثبت نام الکترونیک در انتخابات فرصتی عادلانه و برابر برای ثبت 
نام در انتخابات در اختیار همه قرار داداین نماینده مجلس تصریح کرد: عامل مهم 
افزایش میزان مشارکت داوطلبان نمایندگی مجلس، الکترونیکی شدن ثبت نام ها 
بــود که فرصتی عادلانه و برابر در اختیار افراد نخبه و تحصیل کرده برای نامزدی 
در انتخابات مجلس قرار داد.وی تغییر در نحوه ثبت نام را سبب افزایش مشارکت 
مردم در ثبت نام ها دانســت و یادآور شد: الکترونیکی شدن ثبت نام سبب افزایش 
مشارکت داوطلبان انتخابات مجلس شد تا آنجا که در مرحله پیش ثبت نام بیش از 
۴۸ هزار نفر ثبت نام کردند و در مرحله ثبت نام نهایی بیش از ۲۴ هزار نفر ثبت نام 
خود را قطعی کردند که این آمار بیش از سه برابر ثبت نام دوره پیشین مجلس است.

جوکار یادآور شد: اگر سامانه الکترونیکی در زمان برگزاری انتخابات و اخذ رای 
محقق شود، قطعا بر افزایش مشارکت مردم در انتخابات اثرخواهد داشت تا مردم 
بدون ساعت ها حضور در شعب اخذ رای و صف های طولانی، به راحتی نسبت 
به مشــارکت در انتخابات مجلس و خبرگان رهبری اقدام کنند.رییس کمیسیون 
امورداخلی کشور و شوراها درباره عملکرد دولت و وزارت کشور در ایجاد سامانه 
و سازوکار لازم برای ثبت نام داوطلبان تصریح کرد: به رغم کمبود زمانی که برای 
ثبت نام وجود داشت، این سامانه برای نخستین بار توسط وزارت کشور رونمایی 
شد و مسائل امنیتی در آن لحاظ گردید و کارنامه بسیار خوبی را وزارت کشور در 

مرحله پیش ثبت نام و ثبت نام نهایی از خود به جا گذاشت.
بیشتر شدن تعداد نامزدها، مشارکت مردم در انتخابات را افزایش 

خواهد داد
جــوکار دربــاره تاثیر افزایش ثبت نام ها بر افزایش مشــارکت مردم گفت: 
هرچقدر تعداد نامزدها برای داوطلبی انتخابات بیشــتر شود، گزینه انتخابی برای 
مردم هم بیشتر خواهد بود و مردم می توانند انتخاب خود را با نگاهی بازتر انجام 
دهند. همچنین انگیزه برای پاســخ به مطالبات مــردم افزایش خواهد یافت تا در 
مجموع شاهد رشد مشارکت مردم در انتخابات مجلس و خبرگان رهبری باشیم.

وی ادامه داد: یکی از موضوعاتی که در قانون انتخابات مطرح شد و رهبر معظم 
انقلاب هم به آن تاکید فرمودند، داشتن زمانی کافی برای رسیدگی به صلاحیت های 
داوطلبان در شورای نگهبان بود و در این دوره،زمان بررسی صلاحیت ها از ۲ ماه 
به ۴ ماه افزایش یافت. نماینده مردم یزد در مجلس اضافه کرد: در مرحله نخست، 
از آبان ماه هیات های اجرایی، بررســی صلاحیت ها را در دســتور کار دارند و در 
ادامه فرصت خوبی در اختیار شورای نگهبان قرار گرفت تا برای صیانت از حقوق 
داوطلبان و مردم بر مبنای سیاست های کلی انتخابات، بررسی صلاحیت  داوطلبان 
انتخابــات را انجام دهد. این نماینده مجلــس ادامه داد: در صورتی که صلاحیت 
داوطلبان تایید نشود، برای آنها زمانی تعیین شده، تا همراه با مستندات و مدارک 
اعتراض خود را در این باره اعلام کنند تا این موضوع در هیات های نظارت بررسی 
شود. رییس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس ابراز امیدواری کرد که در فضای 
انتخاباتی جدی با مشارکت بالای مردم، شاهد انتخابات پرشوری باشیم تا مجلس 

آینده برآمده از حداکثر آراء مردم کشور باشد.

ســرویس سیاسی - سخنگوی 
شورای نگهبان تاکید کرد: هیات های 
اجرایــی دو هفتــه فرصــت دارنــد 
صلاحیت داوطلبان نمایندگی مجلس 

را بررسی کنند.
هادی طحان نظیف گفت: شورای 
نگهبان در مراحل پیش ثبت نام و ثبت نام 
انتخابات، نظارت داشت و هر دو مرحله 
مورد پذیرش شوراست. این روزها در 
مرحله فرایند بررسی صلاحیت ها در 

هیات های اجرایی هستیم.
وی افزود: هیات های اجرایی برای 

بررسی صلاحیت ها دو هفته زمان دارند و همزمان هم از نهادهای مختلف )پنج 
نهاد اعم از وزارت اطلاعات، قوه قضاییه، نیروی انتظامی، اطلاعات سپاه و ثبت 
احوال( استعلام می شود. ۱۰ روز زمان استعلام است و ۱۴ روز زمان بررسی هاست 
و با هم، همپوشــانی دارند. این زمانی اســت که بررسی اولیه توسط هیات های 
اجرایــی صورت می گیرد. ترکیب هیات های اجرایی شــامل معتمدان مردمی و 
شخصیت های فرهنگی ، سیاسی و اجتماعی است و با فرایندی که در قانون پیش 

بینی شده انتخاب می شوند؛ البته اشخاص حقوقی هم در آن حضور دارند.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه استعلام از قوه قضاییه مربوط به این مرحله 
است؟ گفت: بله، در مرحله پیش ثبت نام این موضوع وجود داشت و در مرحله 
ثبت نام هم وجود دارد و اگر چیز جدیدی باشد و سوابق بیشتری پیدا شود، در این 
مرحله  مقداری دقیق تر رسیدگی می شود.  در مرحله پیش ثبت نام بیشتر موارد عینی 
و شکلی بود و بحث های مربوط به صلاحیت ها از این بعد خود را نشان می دهد.

طحان نظیف در پاسخ به این سوال که دو هفته دیگر کار هیات های نظارت 
استانی شروع می شود؟ گفت: بعد از اینکه هیات های اجرایی نتیجه بررسی خود 
را اعلام  کردند، کار هیات های نظارت استانی شروع می شود و ترکیب آنجا هم با 
تایید شورای نگهبان است ولی ترکیب مستقلی است؛ لذا مرحله بعد مرحله شورای 

نگهبان است که نتیجه نهایی را اعلام می کند که در آنجا زمان طولانی تر است.
وی افزود: هیات های نظارت ۵۰ روز فرصت دارند و یک ماه فرصت شورای 
نگهبان است و ممکن است برای مردم سوال پیش بیاید چرا اینقدر مراحل متعدد 
اســت و در هر کدام از این مراحل ممکن است نتیجه تعییر کند؟ باید بگویم این 
مراحل بخاطر اتقان کار است.  بخاطر اینکه برای قانونگذار موضوع حقوق مردم 
و داوطلبان اهمیت داشته وگرنه یک مرحله را پیش بینی می کرد و کار تمام می شد. 
برای اینکه کار دقیق انجام شــود و  حق داوطلب حفظ شــود و حق مردمی که به 

فرایند طی شده اعتماد می کنند ضایع نشود، است.
وی با بیان اینکه بر اســاس قانون جدید انتخابات، ســامانه های جدیدی را 
طراحی کردیم که از این طریق پاسخگوی داوطلبان خواهیم بود، گفت: مصمم به 
اجرای قانون شفافیت منابع مالی کاندیداها در انتخابات پیش رو هستیم که امکانات 
و منابع کاندیداها در آن با جزئیات مشخص شده است . همچنین رفتارهای تبلیغات 

انتخاباتی نامزدها با این قانون بررسی خواهد شد.
وی گفت: رســانه ملی در قانون جدید انتخابات در راســتای ایجاد فضای 
عادلانه، تکالیفی دارد که از اجرای آن اســتقبال می کنیم. در پژوهشــکده شورای 
نگهبان موضوع برنامه هفتم بررسی شده و در جلسه گذشته شورا به صورت غیر 
رسمی بررسی این مصوبه را آغاز کردیم. همچنین همه رویکردهایی که به لایحه 
عفاف و حجاب وجود داشت را شنیدیم و در ۱۰ جلسه آن را بررسی و ابهامات 

آن را اعلام کردیم.

سرویس سیاسی - یک نماینده 
مجلس گفت: شفافیت نباید فقط برای 
مجلس باشد بلکه قوای دیگر و نهادها 
و ارگان هایــی که رای گیــری در آنها 
صورت می گیرد هم باید شفاف باشند، 
اگر مقطعی باشــد و همه عمل نکنند، 

بایگانی خواهد شد.
جلال محمودزاده درباره سرانجام 
شفافیت قوای سه گانه که شعار مجلس 
یازدهم از ابتدای روی کار آمدنش بود، 
گفت: طرح شــفافیت باید برای همه 
دستگاه های اجرایی باشد نه اینکه فقط 

برای مجلس باشد.
این نماینده مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: البته در بحث شفافیت 
رأی دادن نمایندگان به یک موضوعی، باید توجه داشــت که بعضی از مســائل 
منطقه ای و برخی ملی هستند بعضاً تصمیمات در برخی از آرایی که داده می شود 
بر اساس منافع منطقه ای صورت می گیرد و بعضی بر اساس منافع ملی؛ به خاطر 

همین شمشیر دو لبه است. 
وی ادامه داد: گاهی اوقات مشــاهده می کنیم موضوعی در  مجلس مطرح 
می شود که در کل برای کشور مفید است اما برای یک منطقه ای که حوزه انتخابیه 
است، ضرر دارد. این باعث می شود نماینده با دیدگاه منطقه ای که از آن انتخاب 
شــده و مردمش به وی رأی داده اند تا در مجلس حضور داشــته باشد، به آن طرح 
و لایحه نگاه کند. محمودزاده با بیان این که اگر بخواهیم حساســیت و ضررهای 
جزئی را در بحث شفافیت کنار بگذاریم در کل و در همه موارد این طرح خوب 
است، اظهار داشت: خوب است مردم در جریان امور قرار بگیرند اما شفافیت نباید 
فقط برای مجلس باشد بلکه باید در دستگاه های اجرایی و قوه قضائیه هم شفافیت  
وجود داشته باشد. وی تاکید کرد: حتی ارگان هایی مانند مجلس خبرگان رهبری 
و شــورای نگهبان هم باید آرای شــان مشخص باشد که چگونه به یک موضوع  
رأی می دهند؟ چه کسانی رای مثبت و منفی می دهند؟ این موارد باید برای همه 
باشد اما درحال حاضر این را برای مجلس مطرح می کنند که خودش می تواند یک 
شمشیر دولبه باشد و حتی برای بعضی مقاطع شاید بحث شفافیت جواب ندهد! 
این نماینده مجلس درخصوص این که گفته می شــود در بحث شفافیت آرا 
به جز موارد امنیتی که مشخص شده دیگر ارگان ها و نهادها باید شفافیت داشته 
باشند اما مشاهده می کنیم در مقابل این امر ایستادگی صورت می گیرد، گفت: این 
درســت نیست، باید تمام دستگاه های اجرایی و ارگان هایی که به یک موضوعی 
رأی می دهند همه  آرای شــان مشخص باشد تا بتوانیم شفافیت را به طور جدی 

دنبال کنیم اگر مقطعی باشد و همه عمل نکنند، بایگانی خواهد شد.

سرویس سیاسی - عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
دربــاره تأثیــر واردات خودروهای کارکــرده بر بازار، گفت: با شــروع واردات 

خودروهای کارکرده، شاهد کاهش قیمت خودرو و ثبات در بازار خواهیم بود.
لطف الله سیاهکلی ، با اشاره به تدوین آئین نامه واردات خودروهای کارکرده 
در وزارت صمت و تصویب آن در دولت، اظهار داشت: بعد از قانونی شدن طرح 
ساماندهی واردات خودرو، دولت لایحه ای برای واردات خودروهای کارکرده به 
مجلس ارائه کرد که در نهایت آئین نامه واردات خودرو به تصویب دولت رسید که 
امیدواریم به زودی ابلاغ شود. وی با بیان اینکه بعد از ابلاغ این آئین نامه، واردات 
خودرو به ســرعت انجام می شــود، افزود: در شرایط جدید برای واردات خودرو 
کارکرده نباید الزاماً از بانک مرکزی ارز گرفت و می توان از ارز با منشــأ خارجی 
استفاده کرد. این روش فرآیند کار را تسریع بخشیده و امیدواریم در آینده اتفاقات 

خوبی رخ دهد.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس شــورای اسلامی در توضیح تأثیر 
واردات خودروهــای کارکــرده بر بازار، تصریح کرد: واردات این قبیل خودروها 
باعــث افزایش عرضه و به دنبال آن رقابتی شــدن بازار در جهت افزایش کیفیت 
خودروها و کاهش قیمت آن می شــود که حتماً نتیجه نهایی آن برقراری ثبات در 
بازار خودرو است. سیاهکلی با بیان اینکه وزارت صمت عملکرد خوبی در تنظیم 
و تدوین آئین نامه واردات خودرو داشــته است، گفت: با وجود آنکه تغییراتی در 
آئین نامه واردات خودرو تا رسیدن به دولت اعمال شد، اما در مجموع ما از این اقدام 

راضی بوده و آن را مثبت ارزیابی می کنیم.

رییس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

وزارت  کشور در »ثبت نام الکترونیک 
انتخابات مجلس« موفق عمل کرد

سخنگوی شورای نگهبان:

هیات های اجرایی دو هفته برای 
بررسی صلاحیت داوطلبان نمایندگی 

مجلس فرصت دارند

محمودزاده نماینده مجلس شورای اسلامی:

اگر همه به مصوبه شفافیت عمل 
نکنند، بعد از مدتی بایگانی می شود

سیاهکلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس  :

با شروع واردات خودروهای کارکرده، 
قیمت خودرو کاهش می یابد

عزیزی فعال سیاسی اصولگرا:

سخنی جز حرف های تاریخ گذشته از همایش 
انتخاباتی اصولگرایان شنیده نشد!

ســرویس سیاســی -  وهاب عزیزی فعال 
سیاســی اصولگرا در نقــد همایــش انتخاباتی 
اصولگرایــان که با برند "مبنا" برگزار شــده بود، 
گفت: نیروها و تشکل های جوان غایب اصلی این 
همایــش بودند بنابراین مبنا بــه تنهایی نمی تواند 
بدنه اصولگرایی را نمایندگی کند. ســخن تازه ای 
در همایش انتخاباتی اصولگرایان بیان نشــد، همه 
تکرار شــعارها و حرف های تاریخ گذشته ای بود 

که نسل جدید را اقناع نمی کند.
این فعال سیاسی گفت: آن چیزی که در همایش 
انتخاباتــی اصولگرایان با عنوان "مبنا" اتفاق افتاد 
فراتر از سهم خواهی بود، تمامیت خواهی محض 
بود. روز گذشته تعدادی از رسانه ها از قول قالیباف 
تیتــر زدند که قالیباف گفته باید ســهم خواهی در 
انتخابــات را حرام بدانیــم، در ادامه آقای قالیباف 
دعوت به رقابت بدون سهم خواهی کرده بود. در 
حالی که ســهم خواهی از قدرت سیاسی از اصول 
مبنایی دموکراســی است، لذا گزاره مطرح شده در 
همایش اصولگرایان در مخالفت و تضاد آشکار با 
عدالت سیاسی بود و باطل است. اصولا مبنای هر 
رقابتی سهم خواهی است، سهم از قدرت، سهم از 

افتخار، سهم از محبوبیت، شهرت و امثالهم. 
وی افزود: حتی خداوند برای ورثه شــخص 
مرده نیز ســهم تعیین کرده اســت، آقای قالیباف 
چگونــه و با چــه منطقی گروه هــا و جریان های 
سیاســی را از ســهم خواهی منع می کنند، راهبرد 
مطرح شــده در همایش "مبنا" ریشه در تفکرات 
پدرســالارانه دارد که اگر رشد کند، میوه ای به جز 

دیکتاتوری مدرن نخواهد داشت. 
عزیزی تاکید کرد: همایــش اصولگرایان با 
عنوان" مجمع بیــداری نیروهای انقلاب برگزار 
شــد. سوال اینجاســت، مگر نیروهای انقلاب تا 
حالا خواب بودند که این آقایان می خواهند آنها را 
بیدار کنند؟  چه کسانی قرار است بیدار شوند؟ آیا 
کسانی که بعد از نیم قرن شعار هنوز بیدار نشده اند 
با یک همایش بیدار می شوند؟ آیا کسی که خودش 
را به خواب زده باشــد با همایش بیدار می شود؟ 
اگــر بنا بر بیــداری بود، صدای ناله و شکســتن 
اســتخوان های مردم زیر چرخ سیاست های این 

جماعت کافی بود یک جهانی را بیدار کند. 
کســانی که در همایش اصولگرلیان به عنوان 
چهره های شــاخص حرف های تاریخ گذشــته 
و بی محتــوا را تکرار کردند، همان هایی هســتند 
که بایســتی به تاریخ پاســخ بدهند، به شــهدا و 
خانواده های شــهدا پاســخ بدهند، به جانبازان و 
رزمندگان پاســخ بدهند، به همه انقلابیون جهان 
پاســخ بدهند که چرا به اســم انقلاب قدرت را به 

دست گرفتند ولی آنچنان که شایسته این ملت بود، 
شایسته نظام و انقلاب بود عمل نکردند. کدام یک 
از چهره  ها و شخصیت های حاضر در آن همایش، 
در چهل سال گذشــته در قدرت سیاسی حضور 

نداشتند؟
وی ادامه داد: محســن رضایی، حداد عادل، 
سید محمد حسینی، محمد باقر قالیباف، مصطفی 
چمــران و دیگــر عزیــزان، کدامشــان حضور 
نداشــته اند؟ پس همه این عزیــزان در چگونگی 
اوضــاع اقتصادی، مســائل فرهنگی، اجتماعی و 
دیگر اتفاقات جاری کشــور، خوب یا بد، ســهیم 

هستند. 
امروز  فاصله و شــکاف ایجاد شده بین مردم 
و مسئولین بر کسی پوشیده نیست، مسئولیت این 

شکاف با چه کسی است؟
این فعال سیاسی تاکید کرد: دو جریان مشهور 
سیاســی کشور که قاطبه قدرت سیاسی و اجرایی 
را در چهار دهه گذشــته در اختیار داشته اند، قبل 
از هر چیزی بایســتی نسبت به عملکرد خودشان 
پاسخگو باشند، فرقی هم نمی کند اصولگرا باشند 
یــا اصلاح طلب، هر دو جریــان باید قبل از ورود 
به انتخابات، گزارش عملکردشــان به مردم ارائه  
بدهنــد و مردم بر اســاس عملکــرد آنها تصمیم 

بگیرند نه شعارشان. 
به نظــر من حتی مقام معظــم رهبری نیز از 
عملکرد خیلی از مســئولین، مدیــران اجرایی و  

نماینــدگان مجلس رضایت قلبــی کافی ندارند، 
تائیــدات و تعریــف معظم له از باب تشــویق و 
هدایت به جلو اســت کــه یک امر کاملا منطقی و 

لازم است. 
وی خاطرنشــان کرد: در بخشی از همایش 
انتخاباتی اصولگرایان از زبان رئیس مجلس تاکید 
زیادی بــر وحدت و انســجام نیروهای انقلاب 

صورت گرفت. 
در حالــی که نیــاز امروز مجلس و کشــور 
بــه وحــدت نخبــگان و متخصصیــن اســت، 
متخصص هایی که وفادار به کشور و نظام باشند، اما 
وحدت و انسجامی که در همایش مبنا مطرح شد، 
بیشتر تداعی کننده وحدت افراد ساکت و بی اراده 
بود که تابع اشــارات پدرسالاران و پدرخوانده ها 
باشــند، چنین وحدتی اهداف بلندمدت کشور و 

نظام را تامین نمی کند.
عزیزی عنوان کرد: از نظر من کشور ما امروز 
به "منِا" بیشــتر از "مبنا" نیاز دارد، "منِا" به مفهوم 
مجمــع نجات ایران و انقــلاب، مجمعی که برای 
نجات ایران و نجات انقلاب برنامه داشته دارد، نه 
مجمعی که تازه می خواهد نیروهایش را بیدار کند.  
ما از تشــکل ها و جریان های مستقل کشور 
دعوت می کنیم به مجمــع نجات ایران و انقلاب 
بپیوندنــد. ســاز و کارها و برنامه هــای "منِا" را 
 در آینــده نزدیک به اطلاع عمــوم مردم خواهیم 

رساند.

یک فعال سیاسی اصولگرا گفت: کشور ما امروز به "منِا" بیشتر از "مبنا" نیاز دارد، "منِا" به مفهوم مجمع نجات ایران و انقلاب، مجمعی که 
برای نجات ایران و نجات انقلاب برنامه داشته دارد، نه مجمعی که تازه می خواهد نیروهایش را بیدار کند.

محسن رضایی، حداد عادل، سید محمد حسینی، محمد باقر قالیباف، مصطفی چمران و دیگر 
عزیزان، کدامشان حضور نداشته اند؟ پس همه این عزیزان در چگونگی اوضاع اقتصادی، مسائل 
فرهنگی، اجتماعی و دیگر اتفاقات جاری کشور، خوب یا بد، سهیم هستند. امروز  فاصله و شکاف 
ایجاد شده بین مردم و مسئولین بر کسی پوشیده نیست، مسئولیت این شکاف با چه کسی است؟
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